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Zápis č. 11/2009 ze 11. jednání  AS FEK ZČU v Plzni  
ze dne 30. 9. 2009 

 

Přítomní senátoři: Bc. Pavla Boháčová, Ing. Josef Červený, Ph.D., Bc. Lucie Elhotová, Ing. 
Venuše Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D, Ing. Hana Kunešová, Bc. Lukáš Lev, doc. Dr. 
Ing. Miroslav Plevný, Bc. Jan Sladovník, Mgr. Radka Štruncová, Ing. Jiří Vacek, Ph.D., doc. 
Ing. Emil Vacík, PhD., Ing. Andrea Žejdlová 

Omluvení senátoři: doc. PaedDr. Ludvík Eger, Ing. Dita Hommerová, Ph.D., MBA, Bc. Nikola 
Pantovič 

Přítomní hosté: PhDr. Věra Dvořáková, doc. Ing. Milan Hrdý Ph.D.,  Ing. et Ing. Miloš Nový, 
Ing. Miroslav Pavlák, Ph.D., Ing. Mgr. Petra Skálová, Ph.D., Ing. Bohuslav Šimek 

  
Přítomno:  12 senátorů (ne však po celou dobu jednání). AS FEK byl po celou dobu 
jednání pléna usnášeníschopný.      
 
Program: 

1. Schválení programu 11. jednání AS FEK 

2. Informace o výsledku elektronického hlasování z června 2009 (potvrzení výsledku 
rozeslaného elektronicky) 

3. Informace o hlasování o platnosti podaných návrhů na kandidáty na děkana FEK ZČU  
v Plzni 

4. Zpráva o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až červen 2009 

5. Žádost o rozpočtovou změnu  

6. Schválení dodatku k vyhlášce děkana FEK ZČU v Plzni č. 10/2008 

7. Informace o výsledcích mimořádného interního auditu (rozhodnutí rektora č. 26R/2008) 

8. Příprava voleb kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni 

9. Informace o volbách do AS ZČU v Plzni 

10. Schválení nového člena disciplinární komise 

11. Různé 

Předsedkyně AS FEK přivítala přítomné senátory a hosty. V úvodu jednání byli určeni skrutátoři 
pro 11. jednání AS FEK  - Bc. Lucie Elhotová a doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný. 

 

Ad 1) Schválení programu 11. jednání AS FEK 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje předložený program 11. jednání AS FEK. 

Přítomno:  12 členů AS FEK 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
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Ad 2) Informace o výsledku elektronického hlasování z června 2009 (potvrzení výsledku 
rozeslaného elektronicky) 

Předsedkyně AS FEK Kunešová informovala o výsledku elektronického hlasování z června 
2009, v němž bylo hlasováno o následujícím usnesení. Výsledek hlasování byl rozeslán děkanovi 
FEK a senátorům e-mailem dne 30. 6. 2009.  

Usnesení:  

AS FEK schvaluje vyhlášku č. 7/09 děkana FEK ZČU v Plzni ke 2. kolu přijímacího řízení 
na FEK ZČU v Plzni. 

Hlasování: 13 pro, zdržel se 1, nehlasovali 2 - Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Informace o hlasování o platnosti podaných návrhů na kandidáty na děkana FEK 
ZČU v Plzni 

Předsedkyně AS FEK Kunešová informovala senátory, že dne 23. 10. 2009 po uplynutí lhůty pro 
podávání návrhů na kandidáty na děkana se v souladu s Volebním a jednacím řádem AS FEK 
konalo jednání předsednictva, na kterém proběhlo hlasování o platnosti podaných návrhů. 
Všechny návrhy na kandidáty na děkana FEK ZČU v Plzni jsou platné.  Předsednictvu AS FEK 
byly ve stanovené lhůtě předloženy celkem 4 návrhy na 3 kandidáty na děkana FEK. 

Navržení kandidáti (v abecedním pořadí):  

Doc. Ing. Milan Hrdý Ph.D. (1 návrh, navrhovatelé: dr. Červený a Ing. Žejdlová) 
Ing. et Ing. Miloš Nový (1 návrh, navrhovatel: Bc. Elhotová) 
Doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný (2 návrhy, navrhovatelé: doc. Eger a dr. Gangur, a dále Ing. 
Fišerová, Ing. Kunešová, doc. Vacík a doc. Vacek) 

Usnesení o platnosti podaných návrhů je uvedeno v zápise z jednání předsednictva AS FEK ze 
dne 23. 10. 2009. Zápis byl v souladu s VJŘ zveřejněn na úředních deskách FEK, nástěnkách 
AS FEK v Plzni a Chebu a na webových stránkách AS FEK. Informace o volbách kandidáta na 
děkana FEK bude také zveřejněna v univerzitním časopise STADY. 

 

Ad 4) Zpráva o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až červen 2009 

V souvislosti s tímto bodem jednání senátoři obdrželi kromě zprávy o výsledcích hospodaření za 
leden až červen 2009 také  již zpracované výsledky hospodaření FEK za období leden až srpen 
2009. 

Děkan doc. Hrdý informoval o tom, že dle schválených rozpočtových pravidel je třeba projednat 
zprávu o hospodaření za období leden až červen 2009. Vše podstatné je uvedené v zaslané 
zprávě, hospodaří se v souladu s rozpočtovými pravidly.  

Senátor Červený doplnil, že v souladu s rozpočtovými pravidly má AS FEK Zprávu o 
hospodaření pouze projednávat, nikoliv schvalovat. Tato zpráva ještě neobsahuje rozpočtové 
změny, které proběhly v letních měsících (doktorské studium, bakalářské a diplomové práce). 
Stejná zpráva bude předložena za období leden až září 2009 dle výsledovek z Magionu po 
naběhnutí mzdových nákladů.  

Předsedkyně Kunešová v souvislosti s výsledky hospodaření kateder informovala o námětu 
z katedry KEF: výsledky hospodaření ukazují, že KMO, která se dříve prezentovala jako katedra, 
která má nedostatek financí, má nyní velmi dobrý výsledek hospodaření, takže KEF dává ke 
zvážení to zohlednit při tvorbě rozpočtových pravidel na rok 2010 např. ve výši koeficientu.  
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Senátor Vacík na to reagoval s tím, že není jisté, zda v nových rozpočtových pravidlech budou 
koeficienty. Ukazuje se, že současná struktura rozpočtových pravidel nefunguje. Měla by 
existovat flexibilnější koncepce, která by zajistila udržitelnost jednotlivých kateder a byla tak 
zabezpečena funkce fakulty i kateder. 

V průběhu projednání tohoto bodu přišel senátor Gangur  a proděkan dr. Pavlák. 

 

Usnesení: 

AS FEK bere na vědomí zprávu o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až červen 
2009. 

Přítomno:  13 členů AS FEK 

Hlasování: 13 pro, 0 proti , zdrželi se 0 

 
Ad 5) Žádost o rozpočtovou změnu  

Děkan doc. Hrdý v úvodním slovu připomenul, že při projednávání rozpočtu FEK na rok 2009 
senátoři schválili, že částka původně určená pro strategické cíle fakulty bude vyhrazena pro 
katedry, které nebudou schopny se financovat a budou dodržovat stanovená pravidla (viz 
Rozpočtová pravidla FEK na rok 2009). Zároveň připomněl, že při schvalování rozpočtu FEK se 
objevily dva názory na finanční situaci FEK: dle jednoho názoru se jedná  
o krizový stav a je třeba zajistit financování všech kateder FEK, dle druhého názoru si každá 
katedra musí umět financovat svůj provoz sama. Děkan FEK zvolil při tvorbě konečné podoby 
rozpočtu kompromis a bylo rozhodnuto, že částka původně určená na strategii FEK bude 
deponována na DFEK jako rezerva pro případné krytí ztrát kateder.  
V současné době dvě katedry -  KJA a KIP -  vykazují ztrátu. Personální audit prokázal plné 
vytížení pracovníků KJA, u katedry KIP fungovalo v minulosti značné samofinancování 
z projektů, což v současné době není možné realizovat. Proto děkan FEK na základě podkladů 
zpracovaných tajemníkem FEK navrhuje sanaci ztrát kateder KJA a KIP, a to přidělením 
dodatečných zdrojů pro KJA ve výši 200 000,- Kč a pro KIP 600 000,- Kč v činnosti 1111. 
Uvedené částky je možné převést z rezervy deponované na středisku DFEK. Tento návrh na 
rozpočtovou změnu byl odsouhlasen užším vedením FEK (jeden člen užšího vedení se zdržel 
hlasování) a Kolegiem děkana (několik členů KD se zdrželo hlasování), které doporučilo tuto 
žádost předložit AS FEK ZČU.  
 

Senátor Červený jako tajemník FEK zdůvodnil předložení této žádosti AS FEK a znovu 
vysvětlil, že částka na krytí ztrát KJA a KIP je deponovaná na DFEK v souladu se schválenými 
rozpočtovými pravidly, obě uvedené katedry splňují podmínky pro získání finanční pomoci 
z této rezervy, její použití však musí schválit AS FEK. Uvedené částky mohou katedry KJA a 
KIP čerpat pouze za dodržení následujících podmínek: použít u zakázky 510001, činnost 1111, 
čerpat jen nejnutnější výdaje na provoz, nevyplácet mimořádné odměny, nepořizovat jiné věcné 
náklady nad úroveň běžného režimu a nehradit zahraniční cestovné a náklady na reprezentaci.  
 

Předsedkyně Kunešová se dotázala, proč katedra KIP vykazuje za období leden až srpen 2009 
ztrátu - 370 000 Kč, když za období leden až červen měla KIP hospodářský výsledek + 53 767 
Kč. 
Senátor Červený jako tajemník FEK uvedl, že v základní tabulce výnosů a nákladů v předložené 
zprávě o hospodaření FEK za leden až červen 2009 je zahrnuta i částka týkající se FPP, tedy 
nerozpočtovaných prostředků převedených z roku 2008 formou výnosů. Po vyloučení této částky 
u KIP ve výši 375 tis. Kč, vykazuje KIP u zakázky 510001 ztrátu ve výši cca 321 tis. Kč. Dále 
uvedl, že jiné katedry fakulty, pokud měly volné prostředky v závěru roku 2008, tyto vyplatily 
formou mimořádných odměn.  
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Rozpočet na rok 2009 a nárok na čerpání z rezervy na krytí negativního vývoje v čerpání 
rozpočtových prostředků se týká jen zakázky 510001. 
 
Předsedkyně Kunešová navrhla na základě diskuse na katedře KEF k této problematice vsunout 
do textu navrhovaného usnesení větu, že vedoucí KIP předloží do stanoveného termínu návrh 
opatření, jak zabránit vzniku finanční ztráty KIP v budoucím období nebo jak dosáhnout menší 
ztráty. 
 

Senátor Vacík reagoval na tento návrh tím, že udělá na KIP administrativní opatření, ale nemůže 
snižovat stav či úvazky pracovníků KIP a že tajemník FEK zná přesné hospodaření katedry KIP. 
 

Senátorka Fišerová upozornila, že se řada senátorů již  v minulosti ozývala, že se rozpočtová 
pravidla překonala a je třeba je upravit. Navrhovanou rozpočtovou změnou přistupuje FEK 
k nesystémovému kroku a princip přerozdělení částky 800 000,- Kč není správný. Za zvážení 
také stojí náklady katedry KEU v položce cestovné a spotřeba materiálu a vývoj ve výnosech, 
nákladech a HV za leden až červen 2009. 
 

Senátor Červený zopakoval, že byl rozpočet FEK schválen za podmínky deponování částky 
800 000,- Kč na DFEK na krytí odůvodněných ztrát kateder, které splní stanovené podmínky a 
předkládaná žádost je tedy v souladu s rozpočtem. Ztráty kateder byly oprávněně očekávány. 
 

Senátor Vacík doplnil, že jako vedoucí katedry nemá nástroje na splacení deficitu KIP, neboť 
výhledově budou finance na FEK ještě nižší.  
 
Děkan doc. Hrdý zmínil celkovou koncepci univerzity, kde se uplatňuje princip sociálního smíru 
a jako příklad uvedl problematickou finanční situaci Fakulty pedagogické, kde byly ukončeny 
pracovní poměry s důchodci a neprodlouženy smlouvy na dobu určitou, ale pracovní poměry 
zaměstnanců v produktivním věku byly zachovány, i přesto, že fakulta vykáže pravděpodobně 
ztrátu. Děkan se musí snažit být kompromisní a navíc není jednoduché z právního hlediska 
„vyčištění“ úvazků. 
 

Senátor Červený upozornil, že vývoj hospodaření směřuje k tomu, že FEK neskončí v roce 2009 
ztrátou.  
 

Senátor Vacík reagoval, že pokud bude třeba redukovat početní stav zaměstnanců katedry KIP, 
bude třeba redukovat i výuku. 
 
V pokračující diskusi senátoři probrali různé aspekty navrhované rozpočtové změny. 
Předsedkyně Kunešová poté shrnula nejdůležitější informace uvedené v  diskusi: částku 
deponovanou na DFEK na případné financování ztráty kateder lze použít pouze po schválení 
AS FEK a za předpokladu, že sanované katedry dodržely stanovené podmínky; na KIP dle 
tajemníka FEK nedošlo k neefektivnímu hospodaření a podmínky pro sanaci ztráty z této 
deponované částky KIP a KJA dodržely; pokud by navržená rozpočtová změna nebyla 
schválena, katedra KIP by tuto částku v tomto roce také získala, neboť hospodaření FEK musí 
být vyrovnané, ale v následujícím roce by ji musela splatit, což by vedlo k finanční likvidaci 
KIP, neboť KIP nemá a nebude mít prostředky na to, aby mohla v r. 2010 částku 600 000,- Kč 
splatit. 
 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje následující rozpočtovou změnu na FEK ZČU: přesun 200 000,-  Kč na 
KJA a 600 000,- Kč na KIP z prostředků DFEK za podmínek uvedených v návrhu na 
rozpočtovou změnu. 

Přítomno:  13 členů AS FEK 
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Hlasování: 12 pro, 0 proti , zdrželi se 1 – Usnesení bylo přijato. 

Návrh na rozpočtovou změnu je uveden v příloze tohoto zápisu. 
 

Ad 6) Schválení dodatku k vyhlášce děkana FEK ZČU v Plzni č. 10/2008 

Název dodatku:  

„Podmínky pro přijetí úspěšných absolventů programů celoživotního vzdělávání na FEK ZČU 
v Plzni a podmínky pro přijetí uchazečů, kteří studují  nebo absolvovali studijní program nebo 
jeho část na jiné VŠ v ČR nebo v zahraničí v akademickém roce 2009/2010“ 

Usnesení:  
AS FEK schvaluje dodatek k vyhlášce děkana FEK ZČU v Plzni č. 10/2008 

Přítomno:  13 členů AS FEK 

Hlasování: 13 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 7) Informace o výsledcích mimořádného interního auditu (rozhodnutí rektora č. 26R/2008) 

Děkan FEK doc. Hrdý informoval AS FEK o výsledcích mimořádného interního auditu. Dne 
22.července 2009 převzal tajemník FEK dr. Červený závěrečnou zprávu z výše uvedeného 
předmětného auditu včetně rozhodnutí rektora o přiměřenosti navržených opatření k nápravě a 
doporučeních odboru interního auditu k odstranění nedostatků zjištěných vykonaným auditem 
č. 2/2008 v souladu s článkem č.19, odst. 4 směrnice rektora č. 41R/2005 – Vnitřní kontrolní 
systém. Tato zpráva včetně rozhodnutí o námitkách a přiměřenosti navržených opatření je 
konečná. Z šetření auditorského týmu vyplývá, že v rámci ZČU a tedy i FEK ZČU přetrvávají 
problémy s implementací vnitřního kontrolního systému zejména pak, pokud se týká stanovení 
správců a příkazců ve vztahu k vedoucím zaměstnancům. Audit poukázal na nedostatečnou 
kontrolní činnost vedoucích pracovníků fakulty, zejména pokud se týká evidence pracovní doby 
a cestovních příkazů svých podřízených zaměstnanců. Vzhledem k tomu, že zjištěné nedostatky 
nejsou závažného charakteru a vyskytují se obecně i na jiných součástech ZČU, rozhodl rektor 
ZČU nevyvodit žádné pracovně-právní důsledky ani vůči děkanovi ani vůči dalším vedoucím 
zaměstnancům fakulty, ale pouze nařídil provedení instruktáže odpovědných vedoucích 
pracovníků rozpočtových jednotek fakulty o možných pracovně-právních důsledcích 
v souvislosti s porušením jejich povinností při výkonu finanční kontroly. Dále pak rozhodl 
o vymáhání náhrady vzniklé škody zejména v souvislosti s duplicitním vykazováním cestovních 
příkazů, které se v souvislosti s porušováním směrnice kvestora týkají cestovních náhrad 
a evidence pracovní doby na fakultě. Jedná se především o případy, kdy pracovníci fakulty 
uplatnili cestovní příkaz, ale vedoucí pracovníci potvrdili jejich přítomnost na pracovišti. Dále 
bylo rozhodnuto o neprodleném provedení opatření týkající se odstranění nedostatků při 
zavádění implementace vnitřního kontrolního systému na ZČU - a to jak na FEK, tak na EO 
ZČU. Vedoucí pracovníci FEK ZČU již byly řádně poučeni o svých povinnostech na minulém 
kolegiu děkana a vedení fakulty se bude touto záležitostí zabývat i do budoucnosti. Děkan FEK 
ZČU rovněž rozhodl pozvat interní auditorky FEK ZČU, aby provedli proškolení vedoucích 
pracovníků FEK ZČU.  

Senátor a tajemník FEK dr. Červený doplnil, že kontrola v oblasti cestovních příkazů, evidence 
docházky a čerpání stravného byla prováděna velmi precizně a zdůraznil, že cestovní příkazy a 
docházka mají plnou právní sílu. Elektronický oběh faktur funguje bez problémů.  

Dr. Červený také na předchozí žádost předsedkyně AS FEK uvedl, jak výsledná zpráva auditorů 
hodnotí plnění kontrolní funkce AS FEK, což bylo také v zadání auditu. Z auditu vyplynulo, že 
senát kontrolní funkci plní, bylo mu však vytknuto, že zpráva o hospodaření FEK za leden až 
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červen se projednává se zpožděním až na začátku zimního semestru, měla by se však projednávat 
hned po skončení prvního pololetí. Dr. Červený podotkl, že je problém projednávat zprávu 
o hospodaření v červenci neboť v době dovolených a prázdnin je malá pravděpodobnost, že bude 
senát usnášeníschopný. Termín projednávání zpráv o hospodaření proto doporučuje zohlednit při 
tvorbě rozpočtových pravidel na rok 2010.  

Senátor Vacík se dotázal, zda bude zpráva o výsledcích interního auditu dostupná u předsedkyně 
AS FEK a zároveň sdělil, že oficiálním důvodem pro mimořádný audit na FEK mělo být 
působení Ing. Mrkvana na středisku SEES a z tohoto pohledu tedy nechápe výsledné závěry 
auditu, které se nevztahují k SEES. 

Senátor Červený na dotaz k dostupnosti zprávy o výsledcích auditu odpověděl, že uvedenou 
zprávu mají k dispozici pouze děkan FEK a rektor ZČU jako zadavatel auditu, zveřejnění  
plného znění zápisu z provedeného auditu je pouze v kompetenci pana rektora. Se závěry 
z provedeného auditu a opatřeními týkajících se FEK seznámil přítomné pan děkan v úvodu 
tohoto bodu jednání. 

 

Usnesení: 

AS FEK bere na vědomí informaci o výsledcích mimořádného interního auditu (rozhodnutí 
rektora č. 26R/2008) 

Přítomno:  13 členů AS FEK 

Hlasování: 13 pro, 0 proti , zdrželi se 0 

 

Ad 8 ) Příprava voleb kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni 

Předsedkyně Kunešová podala informaci o přípravě voleb kandidáta na děkana FEK ZČU 
v Plzni. Dle VJŘ, článku 41 musí předsednictvo AS FEK v době od 8. 10. do 23. 10. stanovit 
první kolo první volby kandidáta na děkana. Předsednictvo stanoví termín na svém říjnovém 
jednání.  Volba kandidáta na děkana proběhne v listopadu na mimořádném jednání AS FEK.   

Předsedkyně Kunešová uvedla, že je problém stanovit termín volby tak, aby zcela vyhovoval 
všem. Je však nutné se vyhnout nejasnostem, které se týkají situací, kdy lze resp. nelze volit 
kandidáta na děkana (např. termín volby v době rektorského volna, v sobotu, o státním svátku 
17. 11., v mimopracovní dobu ve všední dny), dále je nutné si ujasnit, zda senátor může volit 
v době, kdy má např. vycházku během pracovní neschopnosti, řádnou dovolenou, mateřskou 
dovolenou, rodičovskou dovolenou. Tuto problematiku proto zkonzultuje s univerzitním 
právníkem JUDr. Podolou a následně bude  senátory informovat.   

V další diskusi byl předběžně navržen 18. listopad jako termín konání 1. kola 1. volby a 
předběžně byl navržen 11. listopad 2009 jako termín pro představování kandidátů na děkana. 
Dále se řešila otázka vhodné učebny pro představování kandidátů a účast pracovníků a studentů 
z chebské části FEK na představování kandidátů.   
 
Ad 9) Informace o volbách do AS ZČU v Plzni 

Předsedkyně Kunešová připomenula, že všichni zaměstnanci a studenti FEK ZČU obdrželi 
mailem informaci o přípravě voleb do Akademického senátu ZČU. Ve volební komisi  AS ZČU 
jsou za  FEK tři členové: PhDr. Čestmír Jarý, Ing. Veronika Dohnalová a student 2. ročníku 
v Chebu Šimon Škrabák. Volby do AS ZČU se budou konat v listopadu, konkrétní termíny ještě 
nejsou stanovené. 
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Ad 10) Schválení nového člena disciplinární komise 

Předsedkyně Kunešová informovala o tom, že dostala dopis od Ing. Mgr. Petry Skálové Ph.D., 
která uvádí, že až díky zápisu z 10. jednání AS FEK se dozvěděla, že byla děkanem navržena 
a následně AS FEK schválena za členku disciplinární komise FEK.  
Dr. Skálová (host jednání AS FEK) uvedla, že se svým navržením do disciplinární komise 
nesouhlasila a panu děkanovi to za přítomnosti svědka sdělila. Dosud neobdržela žádnou 
jmenovací listinu, pokud by nedostala zápis z jednání AS FEK ani by o svém členství 
v disciplinární komisi nevěděla. 

Děkan doc. Hrdý charakterizoval nastalou situaci jako trapnou a úsměvnou. Nenavrhoval by 
někoho, kdo o zmiňovanou funkci nemá zájem. Následně místo dr. Skálové navrhl za členku 
disciplinární komise Ing. Michaelu Horovou Ph.D. 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí, že se Ing. Mgr. Petra Skálová Ph.D. vzdala členství v disciplinární 
komisi FEK. AS FEK schvaluje Ing. Michaelu Horovou Ph.D. za členku disciplinární komise 
FEK za Ing. Mgr. Petru Skálovou Ph.D. 

Přítomno:  13 členů AS FEK 

Hlasování: 13 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 10) Různé 

Senátor Sladovník navrhl, aby akademičtí pracovníci, kteří budou nominováni do funkcí na FEK, 
podepsali souhlas s tímto jmenováním ještě před jejich schvalováním v AS FEK. 
 

Předsedkyně Kunešová informovala o tom, že obdržela v polovině září 2009 dopis od organizace 
SCIO, která organizuje přijímací řízení. Dopis byl určen především těm fakultám, které chtěly 
původně přihlížet k výsledkům státních maturit. 

Proděkan Nový poděkoval za udělené slovo a reagoval na kritický mail dr. Vacka ohledně údajně 
direktivní implementace projektu ECTS kreditů na FEK. Seznámil senátory s postupem prací 
v tomto projektu a i s konkrétními úpravami studijních oborů a jednotlivých předmětů. 

Senátor Vacek se omluvil a dodal, že vycházel z neověřené informace o odvolání doc. Vacíka 
z pozice garanta studijního programu. Za ostatní názory se nebude omlouvat, neboť na ně má 
právo. 

Proděkan Nový ocenil „chlapský“ přístup doc. Vacka k uvedené situaci. 

 

 

SCHVÁLENÁ USNESENÍ 

 
 
 
Usnesení:  
AS FEK schvaluje předložený program 11. jednání AS FEK. 
Přítomno:  12 členů AS FEK 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení:  
AS FEK schvaluje vyhlášku č. 7/09 děkana FEK ZČU v Plzni ke 2. kolu přijímacího řízení 
na FEK ZČU v Plzni. 
Hlasování: 13 pro, zdržel se 1, nehlasovali 2 - Usnesení bylo přijato (Usnesení bylo schváleno 
již 30. 6. 2009 formou elektronického hlasování). 
 
Usnesení:  
AS FEK bere na vědomí zprávu o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až červen 
2009. 
Přítomno:  13 členů AS FEK 
Hlasování: 13 pro, 0 proti , zdrželi se 00 – Usnesení bylo přijato. 
 
Usnesení:  
AS FEK schvaluje následující rozpočtovou změnu na FEK ZČU: přesun 200 000,-  Kč na 
KJA a 600 000,- Kč na KIP z prostředků DFEK za podmínek uvedených v návrhu na 
rozpočtovou změnu. 
Přítomno:  13 členů AS FEK 
Hlasování: 12 pro, 0 proti , zdrželi se 1 – Usnesení bylo přijato. 
 
 

Usnesení: 
AS FEK bere na vědomí informaci o výsledcích mimořádného interního auditu (rozhodnutí 
rektora č. 26R/2008). 
Přítomno:  13 členů AS FEK 
Hlasování: 13 pro, 0 proti , zdrželi se 00 – Usnesení bylo přijato. 
 
 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí, že se Ing. Mgr. Petra Skálová Ph.D. vzdala členství v disciplinární 
komisi FEK. AS FEK schvaluje Ing. Michaelu Horovou Ph.D. za členku disciplinární komise 
FEK za Ing. Mgr. Petru Skálovou Ph.D. 
Přítomno:  13 členů AS FEK 
Hlasování: 13 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

V Plzni, 30. 9. 2009                                                                Zapsala:  Mgr. Radka Štruncová 

 

 

 

Příloha:   

Návrh na rozpočtovou změnu 
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Příloha: 

Návrh na rozpočtovou změnu 
 
Na základě vývoje v hospodaření kateder v oblasti vzdělávací činnosti a po ověření  
skutečnostech v čerpání nutných nákladů na provoz a nečerpání mimořádných odměn v  
činnosti 1111, resp.  v návaznosti na schválený rozpočet 2009 včetně jeho příloh  
předkládá děkan fakulty na základě návrhu tajemníka fakulty ke schválení do AS FEK ZČU  
následující rozpočtovou změnu: 
 
Z částky k budoucímu rozdělení na krytí nepříznivého vývoje v HV (710 tis. Kč) a z  
částky přidělené rektorátem na krytí ztrát z neprofinancovaných studentů (132 tis. Kč)  
přidělit v činnosti 1111 dodatečné zdroje: 
 
KJA    200 000 Kč 
KIP     600 000 Kč 
 
za podmínky čerpání, že uvedené katedry budou u zakázky 510001, činnost 1111 čerpat jen  
nejnutnější výdaje na provoz, tj. nebudou z této zakázky vyplácet žádné mimořádné  
odměny, pořizovat dlouhodobý hmotný majetek, hradit zahraniční cestovné a náklady na  
reprezentaci. Pokud nebude splněna tato podmínka,  vrátí katedry všechny přidělené  
prostředky touto rozpočtovou změnou  středisku DFEK, nebo jim bude o přidělené částky  
snížen rozpočet na rok 2010 a proti vedoucímu katedry bude zahájeno řízení z titulu  
hrubého porušení pracovní kázně. 
 

 


